
Høringsnotat fra avdelingsstyret, ny faglig organisering 
Nedenforstående er en sammenfatning av tilbakemeldinger til avdelingsstyret ved IR, i forbindelse 

med høring om ny ledelsesstruktur.  

 

Bekymring for medbestemmelse og ressursfordeling 
1. Avdelingsstyret ved IR ønsker et fakultetsstyre, ikke fakultetsråd. Vi ønsker også at en ansatt 

kan være leder av fakultetsstyret, og ser ikke hvorfor dette er problematisk. 

2. Vi mener den nye lederstrukturen begrenser fagansattes og studentenes innflytelse og 

medvirkning. Tilbakemelding fra studentene er at Høgskolen i dag har kort vei mellom 

studenter til fagansatte og ledelse. Dette er en fordel ved Høgskolen i Østfold og et argument 

for å studere her. Studentene er bekymret for at denne fordelen forsvinner ved ny 

ledelsesstruktur. 

Bekymring for ressursbruk 
1. Høgskolen må kontinuerlig rasjonalisere for å nå statens mål om innsparinger. Vi antar at 

staten ikke har ekstrabevilgninger til flere lederstillinger. Hvis omorganiseringen fører til at 

nye ledere ansettes, går dette utover kjernevirksomheten vår. Avdelingsstyret anbefaler å 

tenke «Lean» når den nye ledelsesstrukturen skal etableres. Det er viktig at flest mulig av 

våre ressurser brukes til våre kjernevirksomheter. 
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